

معمءءون لائنأاز تأشءبرات العمل وءصءءق الشهاءاء لءنصللة المملكة العربلة السعوءة

VACANCY	JOB
---------	-----

أرأى المابءاء بألك قرأء الماعءان عن طرأق موقع شركة المءء للءوظأف

Position	A leading company in KSA is seeking to recruit the following
----------	--

Qualification:

Bachelors of Science (Majors in Computer Science / student statistics)	-
5 years' experience in analysis of different data collection in an educational organization	-
Age Limit: 40- 45 years – Male candidate	-
Excellent presentation skills	-
Well recognized to Microsoft office operations.	-
Strong communication skills.	-
Candidate must be By-lingual (Arabic - English)	-

Further Data Analyst responsibilities include:

Developing and implementing data analyses, data collection systems and other strategies that optimize statistical efficiency and quality.	-
Acquiring data from primary or secondary data sources and maintaining databases.	-

eng@targetj Please send your cv to

o.com

ملاحظة هامة	- جميع الاعلانات - بقس
-------------	------------------------

ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولما باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم المالكترونى مباشرة